



Application for Self-Exclusion from Online Betting/Jackpot Machine Rooms

Please send completed form to:
510 Thomson Road, #05-01 SLF Building, Singapore 298135

Part I: Application for Self-Exclusion from Online Betting/Jackpot Machine Rooms

1. I, _____ (name in **BLOCK** letters as per NRIC/FIN/Passport*), would like to apply for Self-Exclusion.

2. I am a Singapore Citizen/PR NRIC No.: _____
 Foreigner FIN/Passport No.: _____

3. Date of Birth (dd/mm/yyyy): _____

4. Gender: M / F

5. Please tick accordingly in the box:

- I would like to apply for Self-Exclusion from holding a Singapore Pools Account.
- I would like to apply for Self-Exclusion from holding a Singapore Turf Club Account.
- I would like to apply for Self-Exclusion from the Jackpot Machine Rooms operated by Private Clubs. I am a member of the following Private Club(s):

You may scan the QR code or visit www.ncpg.org.sg for the list of Private Clubs that offer Self-Exclusion.

Write name of Private Club(s):



6. I wish to be referred for counselling¹.
(Note: Charges may apply to foreigners)

¹A counsellor will contact you to make an appointment for counselling.

Part II: Applicant's Declaration

1. I confirm that:
 - a. Where I have applied for Self-Exclusion from holding a Singapore Pools and/or Singapore Turf Club Account, I understand that I will not be able to access Account-related services if I am an existing Account Holder; or I will not be able to open an Account subsequently if I am not an existing Account Holder.
 - b. Where I have applied for Self-Exclusion from a Fruit Machine Room (commonly known as "Jackpot Machine Room"), I understand that my application for Self-Exclusion will not be implemented prior to 1 May 2018 if I am not a member of the Private Club at the time of my Self-Exclusion Application.
 - c. I understand that from 1 May 2018 onwards, my Self-Exclusion will take effect across all Fruit Machine Rooms in Singapore regardless whether I am a member of any of the Private Clubs at the time of my Self-Exclusion Application.
 - d. Pursuant to Clause 1(c), I consent to the National Council on Problem Gambling (NCPG) disclosing information to the Private Club(s) from 1 May 2018 on whether I am a subject of Self-Exclusion from all Fruit Machine Rooms, upon the request of the Private Club(s) at the point of my entry into a Fruit Machine Room.
 - e. I understand that Private Clubs operating Fruit Machine Room(s) will enforce the Self-Exclusion.
 - f. I understand that my Self-Exclusion will stay in force until I apply to revoke it. If I decide to revoke my Self-Exclusion, I agree to apply to revoke only after 12 months from the date of my application for Self-Exclusion.
 - g. I agree that NCPG shall not be responsible for any loss or damage which may result from my application for Self-Exclusion and the enforcement of the Self-Exclusion.
2. I understand that legal action may be taken against me if I have given any false information in this application.

Signature of Applicant / Date

Contact Number

Witnessed² by:

Name of Witness (as in NRIC/FIN) / Signature

NRIC/FIN No:

Local Contact No. (Home/Office/Mobile*):

Important Note:

- NCPG only accepts application forms with original signature i.e. not photocopy.
- NCPG reserves the right to reject incomplete application forms.

Please do not open a Betting Account, access your Betting Account to engage in gambling activities; enter or remain in the gambling area, or access the Jackpot Machine Rooms and take part in any gaming on the selected operators' premises from the date of your application for Self-Exclusion.

² A witness must be minimally 21 year old. The witness may be contacted for verification purposes.

* delete where applicable

The following is the Chinese translation of Part II: Application's Declaration:

以下是 Part II: Application's Declaration 的中文翻译:

申请者声明

1. 本人在此确认:

a. 本人了解, 在本人申请新加坡博彩投注账户和/或新加坡赛马公会投注账户自愿禁门令后, 如果本人是现帐户持有者, 本人将无法获得与本帐户相关的服务; 如果本人不是现帐户持有者, 本人此后将无法开户。

b. 本人了解, 在本人申请水果机机室 (俗称“老虎机机室”) 自愿禁门令后, 如果本人在申请自愿禁门令时不是该私人俱乐部的会员, 本人的自愿禁门令申请将不会在 01/05/2018 前被实施。

c. 本人了解, 无论本人在申请自愿禁门令时是不是任何俱乐部的会员, 本人的自愿禁门令将在 01/05/2018 起开始在新加坡所有的私人俱乐部水果机机室生效。

d. 本人同意, 依照 1 (c) 条款, 授权全国预防嗜赌理事会 (NCPG) 从 01/05/2018 起, 在本人进入水果机机室时, 可在私人俱乐部的要求下透露本人是否在自愿禁门令下被禁止进入所有的水果机机室。

e. 本人了解, 管理水果机机室的私人俱乐部将执行自愿禁门令。

f. 本人了解, 自愿禁门令是永久性的, 本人必需提出申请才可撤销。如果本人决定撤销自愿禁门令, 只可在申请自愿禁门令至少十二个月后才可提出撤销申请。

g. 本人同意, 全国预防嗜赌理事会 (NCPG) 不应因本人申请自愿禁门令和自愿禁门令的执行可能导致的任何损失或损害承担责任。

2. 本人了解, 若本人在申请中提供了任何虚假信息, 本人将可能面临法律行动。

For Administrative Use

Mode of Submission: In Person By Post

Received By:

Processed By:

Date:

Date:

Time:

Ref No: